



6 Pièces

420 m²

Réf. 84687477

2 490 000 €

Mougins

Maison à vendre (06250)

**résidences
immobilier**

résidences immobilier

A 10 minutes du CIV, de la British Mougins School et école ICS International. AU CALME VRAIMENT ABSOLU. Grande et magnifique villa provençale rénovée dans un domaine prestigieux. Exposition sud et belle vue dégagée. Cette villa fait 420 m² approx au total (375 m² habitables approx). Terrain de 2194 m² approx. Double pièce de réception avec cuisine américaine. 6 chambres dont deux master bedroom (une en étage et une de plain pied) avec leur dressing et leur salle d'eau. Celle de l'étage a 2 terrasses avec jacuzzi et bel aperçu mer. Salle de sport avec sauna et douche. Grande buanderie et ...

10 minutes from the CIV, the British Mougins School and ICS International school. IN REALLY ABSOLUTE QUIET. Large and magnificent renovated Provençal villa in a prestigious estate. South facing and beautiful open view. This villa is approximately 420 m² in total (approximately 375 m² of living space). Land 2194 m² approx. Double reception room with open-plan kitchen. 6 bedrooms including two master bedrooms (one upstairs and one on the ground floor) with their dressing room and bathroom. The one upstairs has 2 terraces with jacuzzi and beautiful sea views. Gym with sauna and shower. Large ...

REFERENCE FRANCE IMMOBILIER

1870 Route de La Roquette - 06250 MOUGINS

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





www.residences-immobilier.com

